
 
 

Referat frå styremøte 10. september 2024 

Til stades: 

Ane S. Holm (2024-2025) 

Åsbjørg Hægeland (2023-2024) 
 

Sak 5/24: Godkjenning av referat frå sist styremøte 
Referatet vart godkjent utan merknader. 

 

Sak 6/24: Planlegging av haustsemesteret 
Vi reviderte vårt førre utkast til årsplan på grunn av at det har dukka opp kollisjonar med andre 
hendingar.  

Vi sette opp eit forslag til datoar for samlingar etter jul. 

 

Sak 7/24: Eventuelt 
Fredagsklubben er truleg i endring pga Misjonshuset ikkje har nok ressursar til å vere med i dette 
arbeidet lengre. Det er mogleg at Fredheim ønsker å overta dette arbeidet att. Åsbjørg tek 
kontakt med Ingunn D. Birkeland for å høyre korleis Fredheim tenkjer. 

 

 

Ref. Åsbjørg Hægeland 

 

 

 

 

 

 


